
 
 

 

Protokół Nr VI/26/19 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 11.06.2019 r. 

w Zduńskowolskim Szpitalu Powiatowym Sp. z o. o. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Hanna Iwaniuk – Starosta  

2. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

6. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

7. Anna Królikowska – Skarbnik Powiatu  

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 

1. Pan Janusz Ratajczyk – Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego                      

Sp. z o. o. 

2. Pan Dariusz Kałdoński – Z-ca Dyrektora ds. Medycznych Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Sp. z o. o. 

3. Pan Janusz Mołdawa – Przewodniczący Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Sp. z o. o. 

4. Pan Witold Oleszczyk – Sekretarz Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Sp. z o. o. 

5. Pani Bogumiła Kempińska-Mirosławska – Członek Rady Nadzorczej 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o. o. 

6. Pani Alicja Bętkowska – Główna Księgowa Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Sp. z o. o. 

7. Pani Magdalena Szymczak – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania 

Przedsiębiorczości 



 
 

 

8. Pan Jarosław Andrysiak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

i Terenami Rozwojowymi 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum. 

 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr VI/24/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 30.05.2019 r.   

4. Zatwierdzenie protokołu nr VI/25/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 04.06.2019 r.   

5. Uchwały budżetowe.  

6. Sprawy różne.  

7. Bieżąca ocena funkcjonowania Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego               

Sp. z o. o.              

8. Wnioski Członków Zarządu. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk zaproponowała wprowadzenie jako Punkt 7 ” Wniosek 

Wydziału Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie użyczenia 

Zduńskowolskiemu Szpitalowi Powiatowemu Sp. z o.o. przez Powiat Zduńskowolski 

mienia ruchomego stanowiącego wyposażenie Regionalnego Ośrodka Profilaktyki 

Choroby Nowotworowej. ” 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził porządek obrad z 

zaproponowaną zmianą w poniższej kolejności: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr VI/24/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 30.05.2019 r.   

4. Zatwierdzenie protokołu nr VI/25/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 04.06.2019 r.   

5. Uchwały budżetowe.  



 
 

 

6. Sprawy różne.  

7. Wniosek Wydziału Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie 

użyczenia Zduńskowolskiemu Szpitalowi Powiatowemu Sp. z o.o. przez Powiat 

Zduńskowolski mienia ruchomego stanowiącego wyposażenie Regionalnego 

Ośrodka Profilaktyki Choroby Nowotworowej. 

8. Bieżąca ocena funkcjonowania Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego               

Sp. z o. o.              

9. Wnioski Członków Zarządu. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu nr VI/24/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 30.05.2019 r.   

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4 

Zatwierdzenie protokołu nr VI/25/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 04.06.2019 r.   

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 5 

Uchwały budżetowe.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Anna Królikowska przedstawiła: 

 

1/ projekty Uchwał Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 

 

- zmieniająca Uchwałę Nr VI/3/19 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

8 stycznia 2019 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2019. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/113/19 

zmieniającą Uchwałę Nr VI/3/19 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 



 
 

 

8 stycznia 2019 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2019. 

 

2/ Korektę informacji przyjętej 30 maja br., wynikającej z zapisów art. 37 ust. 1 pkt 2 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych za rok 2018 w związku 

z przedłożeniem 31.05.br. przez Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zduńskiej Woli wykazu osób, którym w roku 2018 odstąpiono od ustalenia opłaty 

za pobyt dzieci w placówkach opiekuńczo-wychowawczych i w rodzinach 

zastępczych. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) przyjął korektę w/w informacji. 

 

Punkt 6 

Sprawy różne: 

 

1. Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi Pan 

Jarosław Andrysiak przedstawił wniosek dotyczący użyczenia terenu przy Zespole 

Szkół Karsznicach na przebieg gazociągu. Poinformował, iż Wydział Inwestycji, 

Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju oraz Dyrektor Szkoły pozytywnie opiniują w/w 

kwestię. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) wyraził zgodę na użyczenie 

terenu na przebieg gazociągu przy Zespole Szkół w Karsznicach. 

 

2. Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi Pan 

Jarosław Andrysiak powrócił do kwestii wniosku firmy Pracownia Projektowa „IZAS” 

s. c. w sprawie uzgodnienia lokalizacji inwestycji pn.: „Przyłącze cieplne 

wysokoparametrowe do budynku użyteczności publicznej Centrum Rekreacyjno-

Sportowego „RELAX” przy ul. Kobusiewicza w Zduńskiej Woli”. 

 

Opinia Wydziału Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w załączeniu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) wyraził zgodę na uzgodnienie 

lokalizacji inwestycji pn.: „Przyłącze cieplne wysokoparametrowe do budynku 



 
 

 

użyteczności publicznej Centrum Rekreacyjno-Sportowego „RELAX” przy 

ul. Kobusiewicza w Zduńskiej Woli”. 

 

3. Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi Pan 

Jarosław Andrysiak poruszył kwestię sprzedaży działki przy Placu Krakowskim. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) polecił przygotowanie decyzji 

o wygaszeniu trwałego Zarządu na ten teren oraz przygotowanie stosownej Uchwały 

w sprawie wyrażeniu zgody na zbycie działki. 

 

Punkt 7 

Wniosek Wydziału Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie 

użyczenia Zduńskowolskiemu Szpitalowi Powiatowemu Sp. z o.o. przez Powiat 

Zduńskowolski mienia ruchomego stanowiącego wyposażenie Regionalnego 

Ośrodka Profilaktyki Choroby Nowotworowej. 

 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Pozytywnie opiniuję wniosek”. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/114/19 

w sprawie użyczenia Zduńskowolskiemu Szpitalowi Powiatowemu Sp. z o.o. przez 

Powiat Zduńskowolski mienia ruchomego stanowiącego wyposażenie Regionalnego 

Ośrodka Profilaktyki Choroby Nowotworowej. 

 

Punkt 8 

Bieżąca ocena funkcjonowania Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego               

Sp. z o. o.              

Starosta Pani Hanna Iwaniuk poinformowała, iż uczestniczyła w Konwencie 

Powiatów Województwa Łódzkiego, gdzie było zestawienie funkcjonowania 

8 placówek Szpitali Powiatowych z terenu województwa łódzkiego. Szpital 



 
 

 

Zduńskowolski generuje najmniejsze straty w porównaniu do innych Szpitali. Straty 

za rok 2018 wynoszą od kilkuset tysięcy do kilku milionów złotych. Wszyscy 

narzekali, że nie są w stanie osiągnąć dobrych wyników, z powodów błędów 

systemowych.  

Poinformowała również, iż odwiedziła dziś Szpital i zauważyła, iż jest czysto, ale 

brakuje pomieszczeń, w których pacjenci mogliby przechować w lodówce jedzenie, 

lub podgrzać obiad, więc warto by było wygospodarować miejsce chociaż na 

lodówkę do dyspozycji pacjentów.  

 

Prezes Szpitala Pan Janusz Ratajczyk poinformował, iż została podpisana umowa 

z dotychczas funkcjonującymi lekarzami na Oddziale Wewnętrznym do końca roku 

2020, ale nie ustaje w dalszych poszukiwaniach lekarzy, ponieważ jest ogromny 

deficyt wielu specjalizacji, w tym Internistów.  

Poinformował, iż żywność przynoszona przez pacjentów może doprowadzać do 

zakażeń i zagrożeń pewnego rodzaju, ale postara się przyjrzeć tej sprawie.  

W Szpitalu często prowadzone są kontrole przez Powiatową Stację Sanitarno – 

Epidemiologiczną z uwagi na niespełnianie norm, ale są prowadzone drobne 

remonty we własnym zakresie: w salach, w łazienkach celem poprawy warunków, nie 

jest możliwe jednak przeprowadzenie remontu na bloku operacyjnym, z uwagi na 

kubaturę i jego usytuowanie oraz urządzenia sprzed wielu lat. Bardzo duże koszty 

generują: utrzymanie sprzętu, czyli serwisowanie oraz nadzór nad systemem, który 

trzeba ciągle rozwijać. 

Pan Janusz Ratajczyk poinformował również, iż Poradnię z ul. Osmolińskiej planują 

przenieść do budynku w Szpitalu, a budynek z ul. Osmolińskiej sprzedać.  

 

Z-ca Dyrektora ds. Medycznych Pan Dariusz Kałdoński podkreślił, iż największym 

problemem jest to, że lekarze pracujący w Poradni nie chcą pracować na dyżurach 

w Szpitalu. 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik podkreślił, że jest taki czas, iż ludzie oczekują 

wyższych standardów, które w Szpitalu wymagają generalnych zmian, np. 

pomieszczeń socjalnych na odpowiednim poziomie. Najważniejsza pozostaje 

kwestia, czy chcemy mieć Szpital w Zduńskiej Woli czy nie? 

 



 
 

 

Przewodniczący Rady Nadzorczej Szpitala Pan Janusz Mołdawa poinformował, 

iż przy przekształcaniu Szpitala w Spółkę w czerwcu 2013 r. przyjęto plan 

strategiczny, który zakładał III warianty, podjęto decyzję o realizacji planu na lata 

2013-2020 w III wariancie. Podstawowym założeniem była rozbudowa Szpitala. 

Należałoby ustalić kierunek działań, przygotować pełny montaż finansowy i ramy 

czasowe, co pozwoli na konkretne realizowanie po kolei założonych planów.  

 

Członek Zarządu Pani Jadwiga Ziółkowska poparła koncepcję, aby utworzyć 

konkretny plan działania podejmowane w czasie. 

 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk podkreśliła, iż trzeba znaleźć źródło dofinansowania, 

ponieważ samorząd ze Szpitalem nie poradzi sobie z trudną sytuacją Szpitala. 

 

Członek Rady Nadzorczej Szpitala Pani Bogumiła Kempińska-Mirosławska 

podkreśliła wagę powstania koncepcji, gdzie można realizować poszczególne etapy. 

Jeśli kogoś poprosimy o środki dla Szpitala to musimy pokazać co chcemy 

realizować i jakie korzyści z tego będą. Zduńskowolski Szpital powinien być 

miejscem, gdzie będzie udzielona szybka pomoc w nagłych zachorowaniach 

i podjęta decyzja co dalej: czy będzie leczony na miejscu czy wysłany do innego 

Szpitala.  

 

Z-ca Dyrektora ds. Medycznych Pan Dariusz Kałdoński przypomniał o kwestii 

ogłoszenia stypendium dla studentów od 3 roku Medycyny, którzy będą po studiach 

chcieli pracować w Szpitalu. Byłoby to zachętą dla młodych lekarzy. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości Pani 

Magdalena Szymczak poinformowała, że byłoby to możliwe, pod warunkiem 

znalezienia środków na ten cel i przygotowania niezbędnych procedur. 

 

Punkt 9 

Wnioski Członków Zarządu. 

 



 
 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik poinformował, iż należy zaproponować objęcie 

części udziałów Miastu Zduńska Wola poprzez podniesienie kapitału oraz 

zwiększenie udziałów w Zduńskowolskim Szpitalu Powiatowym Sp. z o. o. 

 

Punkt 10 

Zakończenie posiedzenia 

  



 
 

 

Posiedzenie zakończyła Starosta Hanna Iwaniuk. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

E. Jankowska 


